
Zápis ze 6. jednání komise pro Smart City dne 24.10. 2023 

 

Přítomni členové: Mgr. M. Malý, Ing. J. Vytiska, Ing. J. Křiklán, Bc. L. Roubínek,  

Omluveni: E. Kožušník 

Stálí hosté: Ing. J. Bureš MBA, Ing. M. Čech, Ing. Z. Vavřina, Bc. J. Stodůlka, Mgr. Jiří Šolc                      

(4 - komise je usnášení schopná) 

Program jednání: 

1/ Přijetí navrženého programu jednání dle pozvánky. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

4 4 0 0 0 Přijato 

 

Aktuální přehled plnění úkolů vzešlých z jednání komise: 

Úkol pro garanta komise – náměstka Mgr. Šolce: Zpracování finanční analýzy, kolik finančních zdrojů je 

alokováno v roce 2023 a připravovaném rozpočtu města Liberec na rok 2024. Zároveň komise žádá data o 

tato data i za předchozí roky, dle možnosti jejich přístupnosti. Do komise dne 28.11. 

 

Úkol pro garanta komise – náměstka Mgr. Šolce: Zjistit stav existujících podstatných open dat v městských 

organizacích a jejich databázích řešení. Trvá. 

 

Úkol pro tajemníka MML - Ing. Čecha: Předložit komisi pro Smart City seznam digitalizovaných životních 

situací v Portálu občana. Do komise dne 28.11. 

 

1/ Prezentace činnosti LIS - Ing. J. Bureš MBA: Seznámil členy komise a hosty o rozsahu činnosti 

společnosti Liberec IS, a.s. a předložil podrobně vypracované písemné materiály – jaké aplikační služby 

poskytují. Materiály reflektovaly integrační vazby mezi jednotlivými aplikacemi SML a také jejich důležitost 

měřenou pomocí funkčního indexu. Komise pověřila pana Ing. Bureše, aby na příštím jednání představil ty 

aplikace, které se přímo týkají komunikace s občany, nebo jsou tvořeny pro využívání z jejich strany. Komise 

chce na základě těchto údajů připravit plán rozvoje těchto aplikací. 

 

2/ Smlouvy s LIS - Ing. J. Bureš MBA: Seznámil členy komise se smlouvou, kterou má uzavřena LIS se 

SML. Poukázal na nárůst služeb a inflaci. Požádal komisi pro Smart City o stanovisko k dodatku č. 20 této 

smlouvy.  

 

Stanovisko: Komise pro Smart City doporučuje Radě města Liberce schválení dodatku č. 20 smlouvy mezi 

LIS a SML 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

4 4 0 0 0 přijato 

 

3/ Různé 

Ing. Bureš MBA a Ing. Vavřina požádali o vyčlenění jednání komise pro účely prezentace a debaty o systému 

GIS a o kybernetické bezpečnosti. GIS bude věnováno prosincové jednání a kybernetické bezpečnosti 

lednové. 

Mgr. Malý navrhl zabývat se propagací digitálních služeb SML. Až komise sestaví plán rozvoje aplikacím 

bude na jednání přizván pan Tesař z tiskového oddělení kanceláře primátora SML.  



Komise se ve svých dalších jednáních chce také věnovat rozvoji vzdělání zaměstnanců MML v oblasti 

informačních služeb, jejich používání a bezpečnosti. 

Listopadové jednání komise SC se bude konat dne 28.11. 2023 opět v zasedací místnosti č. 10 

v přízemí historické budovy radnice od 15:00 hodin. Pozvánky budou včas zaslány. 

Zapsala: Eva Lenertová  

Liberec 24.10. 2023   

 

 

Bc. Lukáš Roubínek ověřovatel zápisu v.r.                                        Mgr. Michal Malý, předseda komise v.r. 


